



United Arab Emirates

مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

بيان صحفي
Press Release

Red Crescent Authority Receives Cash and In-kind Donations for Compassion Campaign

H.E. Saeed Al Rumaithi, Manager of the UAE's Red Crescent branch in Abu Dhabi, received cash and in-kind donations submitted by the Central Bank staff for Compassion Campaign.

He received the donations during the reception of the UAE Red Crescent delegation at the Central Bank Head Office in Abu Dhabi by H.E. Mohamed Ali Bin Zayed Al Falasi, Deputy Governor of the Central Bank, H.E. Saeed Abdullah Al Hamiz, Assistant Governor for Banking Supervision and a number of Central Bank senior officials.

H.E. Saeed Al Rumaithi expressed his thanks and appreciation for the Central Bank staff's response to Compassion campaign which is considered as an embodiment of solidarity and, humanitarian and charitable work for helping thousands of refugees in Syria.

H.E. Deputy Governor emphasized that cash and in-kind donations submitted by Central Bank staff indicate that staff members are keen to provide charitable support to the Campaign in response to the initiative of H.H. Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, UAE President, may Allah preserve him, and the directives of H.H. Sheikh Mohamed Bin Rashed Al Maktoum, UAE Vice President, Prime Minister and Governor of Dubai, may Allah preserve him.

هيئة الهلال الاحمر تتسلم التبرعات النقدية والعينية من المصرف المركزي لصالح حملة "تراحموا"

تسلم سعادة محمد سعيد الرميثي مدير فرع هيئة الهلال الاحمر الاماراتي في ابوظبي التبرعات النقدية والعينية التي قدمها موظفو المصرف المركزي لصالح حملة "تراحموا"

جاء ذلك خلال استقبال سعادة محمد علي بن زايد الفلاسي نائب محافظ المصرف المركزي وسعادة سعيد عبدالله الحامز مساعد المحافظ لشؤون الرقابة على البنوك وعدد من كبار الموظفين في المصرف المركزي لوفد هيئة الهلال الاحمر الاماراتي في مقر المصرف المركزي في ابوظبي.

واعرب سعادة محمد سعيد الرميثي عن شكره وتقديره لتجاوب موظفي المصرف المركزي مع حملة "تراحموا" والذي يعد تضامنا وتجسيدا للعمل الانساني والخيري في تقديم المساعدة لألاف اللاجئين في بلاد الشام.

وأكد سعادة نائب المحافظ بان التبرعات النقدية والعينية التي قدمها موظفو المصرف المركزي تدل على حرص الموظفين على تقديم الدعم الخيري لصالح الحملة وذلك استجابة لمبادرة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة - حفظه الله وتوجيهات صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي - رعاه الله.